
V Libochovanech dne 03. srpna 2010 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Jsme uprostřed léta, dovolené jsou v plném proudu, někteří si pochvalují klid (to když děti odjeli na 

prázdninové dobrodružství),  jiní se nemohou dočkat společnosti, to když toho klidu je nějak moc. 

První červencovou neděli jsme zavzpomínali na vrcholku Kalvárie – Tři kříže na loňské obnovení 

vyhlídky Porta Bohemica. Bylo vedro k zalknutí, účast byla tím pádem velice omezená a třebaže jsme 

inzerovali setrvání na vrcholu tříhodinové, nedalo se to vydržet. Odjeli jsme dříve, několika turistům, 

později docházejícím, k nelibosti. Ale opravdu to bylo o zdraví tam vydržet. Snad v příštím roce to 

bude lepší. Od setkávání nehodláme ustoupit, rádi bychom z toho udělali tradici. 

Hřiště pro menší děti  na veřejném prostranství u paneláku je dokončené, jsou tam umístěna i 

pravidla pro otevřené hřiště, návštěvníci by se jimi měli ve vlastním zájmu řídit. 

Z Programu pro obnovu venkova nám byla přiznána dotace na II. etapu oprav střešního pláště kostela, 

za sumu cca 840tis, budou opraveny dešťové svody a okapy, klempířina na nižší věži a část krytiny nad 

okapy. Ve třetí etapě by se měla zrealizovat celá krytina střechy. To už ale čeká na aktivitu nového 

zastupitelstva, případně na nějaké občanské sdružení. 

Komunální volby v říjnu tohoto roku upoutaly pozornost několika našich spoluobčanů, kteří podávají 

přihlášku do voleb na registračním úřadě v Litoměřicích. Jsem tomu opravdu ráda, že o správu věcí 

veřejných v naší obci je zájem. A podle toho co vím o uchazečích o poslanecký mandát, jedná se o 

zodpovědné osoby, mezi kterými si budou moci všichni své zástupce docela dobře vybrat. Vybírat se 

bude napříč všemi kandidáty, takže si každý volič vybere právě tu svoji „sedmičku“, která by podle 

jeho představ mohla řádně obec spravovat.  Ještě je čas do 10. srpna se rozhodnout, jestli třeba i vy 

samotní byste nechtěli do zastupitelstva kandidovat. Možná máte ty správné nápady k realizaci. 

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová  

 


